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PROTOKÓŁ Nr 11 /2007 

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
z dnia 20 czerwiec 2007 r. 

 
  
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /wszyscy obecni/ 
b/ Grażyna Chojnowska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  
  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Wykorzystanie środków budżetowych na kulturę w Gminie Dębnica 

Kaszubska, 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1- 3 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdzi ła porządek obrad 

oraz przyjęła protokół z posiedzenia komisji z dnia 08 czerwca 2007r.  
 
Ad 4 

 
Główna Księgowa GOK-u przedstawiła komisji wykorzystanie środków budżetowych 
na kulturę w Gminie. Planowana dotacja na 2007 rok dla GOK-u wynosi 367.113 zł. 
Wykonanie kosztów na dzień 15 czerwca 2007 r. to 153.951z ł. co stanowi 40,5% 
planowanej dotacji. GOK uzyskuje środki własne w kwocie planowanej 13.304z ł oraz 
inne dotacje.  
Na środki własne składają się ( kwota 9.720 zł)  
1. Usługi ksero, internetowe, 
2. Aukcje prac dziecięcych, 
3. Darowizny pieniężne, 
4. Wynajem pomieszczeń świetlicowych w GOK-u na imprezy okolicznościowe i 
rodzinne.  
Dotacje z projektów konkursowych – 8.950 zł takich jak:  
1. „Tańczyć, aby żyć” 
2. „ Ogrody dzieciństwa” – galeria wystaw  
3. Warsztaty dziennikarstwa i aktorstwa  
GOK wysłał prace konkursowe do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w 
celu pozyskania środków na generalny remont budynku. Planowane środki na to 
przedsięwzięcie to 350.000 zł.  
  Przeanalizowano poszczególne świetlice pod kątem etatów i potrzeb. 
W świetlicy w Motarzynie jest zapotrzebowanie na ca ły etat opiekuna świetlicy od  
1 czerwca. Dyrektor GOK zgłosiła również zwiększenie o ¼ etatu do prowadzenia 
świetlicy w Dębnicy.  
Ponadto wysunięto następujące spostrzeżenia i wnioski: 
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Dyrektor GOK-u stwierdziła, że w budynku w Dębnicy Kaszubskiej jest za mało 
pomieszczeń do celów organizacyjnych i dzia łalności przedmiotowej GOK-u.  
Należy wyjaśnić zróżnicowane pensje instruktorów i opiekunów świetlic w 
poszczególnych świetlicach będących pod zarządzaniem GOK. Obecny na spotkaniu 
Skarbnik Gminy przyznał, że do końca roku budżetowego należy wyrównać dwie 
pensje.  
Należy zmodernizować instalacje grzewczą w świetlicy w Podolu Małym i w Dębnicy 
Kaszubskiej.  
W świetlicy, w Podwilczynie brakuje sprzętu ( stołów, krzeseł). 
Taneczne zespoły dziecięce ze świetlicy z Borzęcina nie mają odpowiednich strojów. 
Skarbnik Gminy zaproponował, aby instruktor tych zespołów przygotował kosztorys 
cenowy w celu zakupienia powyższych strojów. Dyrektor GOK-u zobowiązała się do 
przygotowania kalkulacji dotyczącej strojów dla wszystkich zespołów w Gminie.  
Dyrektor GOK-u wnioskuje o zatrudnienie choreografa tańców.  
Wszystkie działające świetlice w naszej Gminie powinny być przejęte przez Gminy 
Ośrodek Kultury. 
Dyrektor GOK-u poinformowała Komisję o piśmie Wójta Gminy w sprawie 
wygospodarowania pomieszczeń dla potrzeb dydaktycznych Szkoły Podstawowej w 
Dębnicy Kaszubskiej. Dyrektor stwierdziła, że występuje brak takich pomieszczeń. 
Obiekt jest przed remontem i warunki sanitarno- techniczne nie pozwalają na 
przyjęcie dzieci.  
 
Ad 5  
 
Przewodnicząca Komisji zapoznała radnych z wyjazdem studyjnym do miejscowości 
Pakosze w powiecie Broniewskim związanym z wykorzystaniem biomasy na cele 
energetyczne.  
 
 
Protokołował:                    Przewodnicząca  
Krzysztof Olech                        Komisji Kultury, Oświaty  
         Sportu i Turystyki  
 
         /-/Jadwiga Karaś 

 


